

<u>Cairo May 30, 2024</u>	القاهرة في : ۲۰۲۵/۳۰
The Egyptian Exchange	السادة / البورصة المصرية
Greeting,	تحية طيبة وبعد ،،،
With reference to your enquiry about the news	بالاشارة الى استفسار سيادتكم بشأن الخبر المنشور
published in a newspaper, Misr El-Gadida Company	بإحدى الصحف تتوقع شركة مصر الجديدة للاسكان
For Housing and Development expects to earn about 680 million Egyptian pounds in the first quarter of 2024	والتعمير أرباح خلال الربع الأول لعام ٢٠٢٤ إلى نحو ٦٨٠ مليون جنية مصرى .
We inform you that not final. The business results will be presented to the audit committee for submission to the board of directors in accordance to the rules of the Egyptian Stock Exchange.	نحيط علم سيادتكم بأن هذه الارقام متوقعة وليست نهائية وسيتم عرض نتائج الأعمال على لجنة المراجعة لعرضها على مجلس الإدارة طبقا لقواعد القيد وشطب الأوراق المالية بالبورصة المصرية
Please note that the proceeds from the partnerships undertaken by the company are expected to generate a minimum guaranteed (collectible) revenue averaging approximately EGP 7.5 billion annually over the next 14 years. Additionally, projected revenues from sales partnerships may increase the company's total annual revenue to around EGP 10 billion.	مع العلم بان حصيله المشاركة مع الشركات التى قامت بها الشركة خلال الفترة متوقع إيرادات بحد أدنى مضمون (واجبة التحصيل) في المتوسط نحو ٥,٧ مليار جنيه سنويا خلال السنوات الـ ١٤ المقبلة، إضافة لإيرادات متوقعة نتيجة الشراكة في المبيعات قد ترفع الإيرادات الإجمالية للشركة سنويا إلى ما نحو ١٠ مليار جنيه"
This is for your information and briefing.	وهذا للعلم والإحاطة.
Yours Faithfully.	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

العضو المنتدب والرئيس التنفيذي
The Managing Director& CEO
دكتور مهندس (سامح السيد)
Dr.(Sameh Elsaid)







